
KS IVANČNA GORICA

Zbor občanov
V KS Ivančna gorica je bil v

torek, dne 14. 2. 1984, zbor ob-
čanov, na katerem so pod vod-
stvom KK SZDL obravnavali
problematiko reševanja otroš-
kega varstva. V tej krajevni
skupnosti je bil v letu 1981 uve-
den samoprispevek za izgradnjo
otroškega vrtca oz. sofinancira-
nje izgradnje le-tega. Glede na
to, da je obstajala možnost hitre
rešilve problematike otroškega
varstva z usposobitvijo starejše
hise, ki jo poseduje »Livar«
Ivančna gorica, so se krajani
predvsem odločali o tem ali se
odkupi takoimenovano »Roj-
čevo hišo« ali je potrebno za reši-
tev otroškega varstva pristopiti k
novogradnji. V razpravi so se
izoblikovala stališča, da je po-
trebno za reševanje otroškega
varstva v Ivančni gorici pristopiti
k izgradnji novega vrfca in da
odkup oziroma ureditev pcosto-

rov v že zgrajeni hiši ni primerna
rešitev. Taka odločitev je bila
sprejeta kljub temu, da so pred-
stavniki otroškega varslva in
družbenopolitičnih organizacij
povdarili, da novogradnja v bliž-
nji prihodnosti ni mogoča zaradi
omejenih .: materialnih sredstev
v skupnosti otroškega varstva in
da Se tako reševanjc prostorske
problematike za varstvo predšoi-
skih otrok odmika za nekaj let
oz. bo to naiogo možno realizi-
rati šele v prihodnjem srednje-
ročnem obdobju.

Kljub vsemu so bili krajani
enotnega mnenja, da je smotr-
nejša novogradnja kot pa takojš-
nja rešitev prostorskih kapacitet
v 'šiari hiši. Sprejel je bil tudi
sklep, da je lokacija novega vrtca
v Brezju, se pravi tam, kjer je bila
predvidena že ob sprejemanju
samuprispe v ka.


